



Referat af ekstraordinært Bestyrelsesmøde

i JAM Frederikshavn Cheerleaders

Dato:	Mandag d. 17. juni 2024
Tidspunkt:	Kl. 16.30
Adresse:	Tinglevvej 8, 9900 Frederikshavn
Bestyrelse:	Dennis Jordansen, Vivi Frandsen, Lotte Albertsen Lund, Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Sanne Præstgaard Larsen og Rikke Hennig Rafn
Suppleanter:	Maria Rafn, Dennis Bugge
Gæster:	
Afbud:	Daniel Jensen, Tonny Sørensen, Maria Rafn og Dennis Bugge
Ordstyrer:	
Referent:	Rikke Hennig Rafn

Dagsorden:

1. Lukket punkt – Udenlandsk træner og træner-team for Junior og Senior

- *Fortroligt – Omfattet af tavshedspligt*

2. Forespørgsel fra trænere om mulighed for at køre ekstra tumbling samt groupstunts som separate hold, så det ikke påvirker den alm. træning

- *Dette kan evt. være en mulighed, men Bestyrelsen ønsker først og fremmest planen for den almindelig træning afklaret inden der aftales nærmere herom.*

3. Forespørgsel fra trænere om mulighed for at have både lige og ulige søndage i brug

- *Dette er umiddelbart ikke et problem, men der skal selvfølgelig tages hensyn til økonomi i forhold til bedst mulig udnyttelse af hallen når vi har den.*

4. Ønske fra Trænergruppen om holdsætning 28/6 uden Bestyrelse tilstede

- *Bestyrelsen har godkendt med bemærkning om, at der skal være opmærksomhed på ønskede dispensationer kan godkendes før udmelding af holdfordeling.*

5. Lukket punkt – Mulige BR som trænerteams kan ønske for kommende sæson

- *Lotte, Tonny, Rikke, Daniel, Dennis J og Dennis B. stiller op som mulige BR for hold næste sæson. Efter holddeling bedes de enkelte trænerteams komme med deres 1. og 2. ønske til BR for deres hold, hvilket ikke må være en som selv har udøver på holdet. Herefter laver Bestyrelsen fordeling af BR for holdene.*
- *Tonny og Rikke fortsætter rigtig gerne som BR for Trænergruppen, men giver dem valget at de kan snakke sammen indbyrdes og komme med nyt samlet ønske, hvis de har lyst.*

6. Lukket punkt – Status på restancer (Udsat fra ordinært møde)

- *Fortroligt – Omfattet af tavshedspligt.*

7. Lukket punkt – Evt.

- *Ingen punkter.*

8. Ønske fra trænere om afklaring af mulighed for køb af nogle uniformer fra tidligere JAM Ålborg

- *Bestyrelsen ønsker i første omgang billeder af de uniformer, som kan have interesse for evt. at afklare pris og hvor vidt det kan give mening frem for at afvente og købe nye eller evt. få pris på at få omsyet tidligere senioruniformer, som ikke kan bruges uden undertrøje pga. bart mavestykke.*

9. Ønske fra trænere om køb af ekstra bånd til måtter da flere nuværende er slidte

- *Vi tjekker først og fremmest i kasse i uniformrum, om vi har nogle brugbare bånd liggende i forvejen.*

10. Udspecificering af budget 2024

- *Pga. forhåbentlig ansættelse af udenlandsk træner hurtigst muligt/fra sæsonstart afventes med udspecificering af budget. Bestyrelsen beklager at dette har trukket ud.*

11. Varsling af trænere vedr. deltagelse i træneruddannelser sæson 2024/2025

- *Rikke beder Trænergruppen melde tilbage, hvem der har træner uddannelse og hvilke. Herefter tages stilling til hvem der skal afsted på hvilke uddannelser.*

12. Evaluering af DM – Udfyldelse af materiale

- *Tilsendt materiale er udfyldt og indsendt på mødet.*

13. Svar til Sindal gymnastikforening vedr. deltagelse i arrangement

- *Rikke spørger i trænergruppen om der er min. 4 trænere som kan deltage i cheer undervisning af elever fra 0-6 klassetrin i 2 timer d. 23. november sammen med nogle udøvere evt. tidligt om eftermiddagen. De bedes melde tilbage denne uge, så vi kan give svar på mandag.*

14. Status vedr. farver og logo til Tårs Camp t-shirt og sweatshirt

- *De ønskede farver fra trænere/seniorudøvere er godkendt. Rikke spørger på foranledning af Bestyrelsen af hensyn til pris på tryk, om lille logo foran til sweatshirt kan laves om, så der kun er skriften Tårs Camp 2024.*
- *Prisen på sweatshirt er fastsat til 250 kr.*

15. Evt.

- *Ingen punkter.*